

Title (en)

Envelopes without aluminium for all kinds of containers and bottles.

Title (de)

Aluminium-freie Umhüllungen für Gefäße aller Art und Flaschen.

Title (fr)

Enveloppes sans aluminium pour toutes sortes de récipients et pour bouteilles.

Publication

EP 0468225 A1 19920129 (DE)

Application

EP 91110734 A 19910628

Priority

DE 4023714 A 19900726

Abstract (en)

Aluminium-free envelopes for all kinds of containers and bottles of hydrophobic, virtually water-resistant and alkali-resistant crepe paper having fibres running transversely to the creping and having an extension transverse to the longitudinal direction of the container or of the bottle of between 10 and 20% and having a crepe height of between 0.20 and 0.30 mm and a thickness of between 0.20 and 0.35 mm, which rests against the curved surface of the vessel or of the bottle virtually without folds and is then stuck on or pressed on.

Abstract (de)

Aluminium- Freie Umhüllungen für Gefäße aller Art und Flaschen aus hydrophobem, praktisch nassfestem und Laugen- festem Krepppapier mit einem Verlauf der Fasern quer zur Kreppung und mit einer Dehnung quer zur Längsrichtung des Gefäßes oder der Flasche zwischen 10 bis 20%, und mit einer Krepphöhe zwischen 0,20 bis 0,30 mm bei einer Dicke zwischen 0,20 bis 0,35 mm, das sich an die gewölbte Oberfläche des Gefäßes oder der Flasche praktisch faltenfrei anlegt und danach angeklebt oder angedrückt ist.

IPC 1-7

B65D 23/08

IPC 8 full level

B65D 23/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 23/085 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 772562 A 19570417 - GEORGE HENRY TEESDALE
- [YD] DE 156604 C
- [A] DE 3343105 A1 19850605 - BASF AG [DE]

Cited by

EP3772472B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0468225 A1 19920129; EP 0468225 B1 19920902; AT E80109 T1 19920915; DE 4023714 C1 19920206; DE 59100005 D1 19921008

DOCDB simple family (application)

EP 91110734 A 19910628; AT 91110734 T 19910628; DE 4023714 A 19900726; DE 59100005 T 19910628